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Zápis 

ze 4. zasedání Zastupitelstva obce Doubrava, které se konalo dne 19.04.2023 
v 16:30 hod. v zasedací místnosti Obecního úřadu Doubrava 

 
Zahájení v 16:30 hod.       Ukončení v 17:50 hod.  

1. Zahájení a procesní záležitosti  

Schůzi zahájila a řídila paní starostka, Mgr. Ing. Jiřina Ferenčíková.  

Procesní záležitosti:     

Z celkového počtu 15 členů bylo přítomno 15 členů ZO (viz listina přítomných). 

Přítomni:  
Branny Vojtěch, Brejda Štefan, Mgr. Ing. Ferenčíková Jiřina, Ing. Gurányiová Kateřina, Ing. 
Hanzel Marek, Mgr. Jasenková Radomíra, Bc. Kalina Ivo, Kielkovský Jiří, Kursová Anna, Ing. 
Mikulová Klára, Mgr. Murycová Dáša, Penkalová Ivana, Piperková Gabriela, MUDr. Spurný 
Pavel, Ing. Vrubel Petr 

Zapisovatelem byl určen Ing. Tadeáš Bijok. 

Ověřovateli zápisu byli určeni paní Ivana Penkalová a pan Ing. Marek Hanzel. 

Paní starostka upozornila na skutečnost, že pro účely vyhotovení zápisu ze zasedání je 
prováděn zvukový záznam zasedání a rovněž videozáznam. Uvedla, že pro přihlášení občanů 
do diskuse jsou připraveny písemné přihlášky. Občané, kteří se chtějí přihlásit do diskuze, 
odevzdají vyplněné přihlášky zapisovateli.  

Volba návrhové komise 

Na funkci předsedy návrhové komise byla navržena paní Ing. Kateřina Gurányiová. Ing. 
Gurányiová s kandidaturou nesouhlasila. Dále byl navržen pan MUDr. Pavel Spurný. MUDr. 
Spurný s kandidaturou souhlasil. 

Usnesení č.: 69/04/2023  
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
v o l í  
předsedou návrhové komise pana MUDr. Pavla Spurného. 

Hlasování:  
pro – 15 

O funkci členů návrhové komise projevili zájem pan Ing. Petr Vrubel a paní Mgr. Radomíra 
Jasenková. 

Usnesení č.: 70/04/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
v o l í  
členy návrhové komise pana Ing. Petra Vrubla a paní Mgr. Radomíru Jasenkovou.   

Hlasování:  
pro – 15 

Paní starostka se dotázala, zdá má někdo připomínky k minulému zápisu. 

Připomínky vznesli paní Mgr. Dáša Murycová a pan Jiří Kielkovský. 

Mgr. Murycová uvedla, že v zápise chybí její prohlášení, že k ústní rezignaci na funkci 
předsedkyně finančního výboru podá také písemnou rezignaci. Požádala, aby tato skutečnost 
byla doplněna do zápisu. Dále sdělila, že z vyjádření ministerstva vnitra vyplývá, že výrok pana 
místostarosty o tom, že kontrolní výbor porušil pravidla a řádně neplní svou iniciativní a poradní 
funkci se nezakládají na pravdě. Poté vyjádření ministerstva vnitra v písemné podobě rozdala 
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všem členům zastupitelstva obce a paní starostce předala také písemnou rezignaci na funkci 
předsedkyně kontrolního výboru. 

Pan Kielkovský uvedl, že v zápise je pár nepřesností, ale nepodstatných, avšak v závěru 
v diskusi není uvedeno, že paní starostka vyzvala předsedkyni výboru Redakční rady 
zpravodaje, aby se vyjádřila k záležitosti nezveřejnění článku týkajícího se základní školy. Paní 
předsedkyně vysvětlila důvody nezveřejnění snahou o zachování objektivity. Na to reagoval 
pan Hanzel, který uvedl, že právě pro to, aby byla zachována objektivita, měl být článek 
zveřejněn. Až po zastupitelstvu si pan Kielkovský uvědomil, že předsedkyně redakční rady 
informovala o tom, že první schůzka redakční rady byla pouze informativní a následně se řešila 
otázka rozhodnutí výboru o nezveřejnění článku. Má za to, že se tedy nejednalo pouze 
o informativní schůzku. 

Paní starostka uvedla, že o případných úpravách a doplnění zápisů z minulých zasedání 
rozhoduje zastupitelstvo obce usnesením a nechala hlasovat o přijetí usnesení ve znění: 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
s c h v a l u j e   
doplnění zápisu z minulého zasedání zastupitelstva obce o připomínky vznesené paní Mgr. 
Dášou Murycovou a panem Jiřím Kielkovským. 

Hlasování:  
pro – 7 
proti – 8 (Brejda Štefan, Mgr. Ing. Ferenčíková Jiřina, Bc. Kalina Ivo, Kursová Anna, Ing. 

Mikulová Klára, Piperková Gabriela, MUDr. Spurný Pavel, Ing. Vrubel Petr)  
zdrželi se – 0 

Usnesení nebylo přijato. 

Program: 

1. Zahájení a procesní záležitosti 
2. Volba předsedy a člena kontrolního výboru 
3. Informace o činnosti orgánů obce 
4. Poskytnutí neinvestičních finančních dotací na rok 2023 
5. Darování podílů pozemků parc. č. 867/1 a 2418/2, oba v k. ú. Doubrava u Orlové  
6. Koupě podílů pozemku parc. č. 3412 v k. ú. Doubrava u Orlové    
7. Záměr bezúplatného převodu areálu Zámku Doubrava z vlastnictví obce do vlastnictví 

Moravskoslezského kraje 
8. Organizační záležitosti  
9. Diskuse a závěr 

Paní starostka navrhla doplnění programu o materiály, které zastupitelé obdrželi na stůl:  

8.1. Spolufinancování kotlíkových dotací prostřednictvím Moravskoslezského kraje 
8.2. Dodatek č. 6 k „Dohodě na období 2007 – vydobytí zásob“ se státním podnikem DIAMO 

Usnesení č.: 71/04/2023 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
s c h v a l u j e   
program 4. zasedání Zastupitelstva obce Doubrava konaného dne 19.04.2023  

1. Zahájení a procesní záležitosti 
2. Volba předsedy a člena kontrolního výboru 
3. Informace o činnosti orgánů obce 
4. Poskytnutí neinvestičních finančních dotací na rok 2023 
5. Darování podílů pozemků parc. č. 867/1 a 2418/2, oba v k. ú. Doubrava u Orlové  
6. Koupě podílů pozemku parc. č. 3412 v k. ú. Doubrava u Orlové    
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7. Záměr bezúplatného převodu areálu Zámku Doubrava z vlastnictví obce do vlastnictví 
Moravskoslezského kraje 

8. Organizační záležitosti  
8.1. Spolufinancování kotlíkových dotací prostřednictvím Moravskoslezského kraje 
8.2. Dodatek č. 6 k „Dohodě na období 2007 – vydobytí zásob“ se státním podnikem 

DIAMO 
9. Diskuse a závěr 

Hlasování:  
pro – 15 

2. Volba předsedy a člena kontrolního výboru 

Paní starostka požádala o návrhy na obsazení funkce předsedy kontrolního výboru. 

Paní Gabriela Piperková navrhla paní Mgr. Radomíru Jasenkovou. 

Mgr. Jasenková s kandidaturou na funkci předsedkyně kontrolního výboru nesouhlasila. 
Dodala, že chce zůstat členkou výboru. 

Jiný návrh nebyl předložen. 

Paní starostka konstatovala, že záležitost volby předsedy kontrolního výboru se odkládá do 
příštího zasedání požádala o návrhy na obsazení funkce člena kontrolního výboru. 

Pan Jiří Kielkovský navrhl paní Mgr. Dášu Murycovou. 

Mgr. Murycová s kandidaturou souhlasila. 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
v o l í   
členem kontrolního výboru paní Mgr. Dášu Murycovou. 

Hlasování:  
pro – 7 
proti – 5 (Brejda Štefan, Mgr. Ing. Ferenčíková Jiřina, Bc. Kalina Ivo, Piperková Gabriela, Ing. 

Vrubel Petr)  
zdrželi se – 3 (Kursová Anna, Ing. Mikulová Klára, MUDr. Spurný Pavel)  

Usnesení nebylo přijato. 

Paní starostka uvedla, že záležitost doplnění kontrolního výboru bude projednána na příštím 
zasedání. 

3. Informace o činnosti orgánů obce 

Paní starostka podala informaci o stavu projektu „Odkanalizování obce Doubrava“, projektu 
„Rekultivace kotlin“ a projektu „Environmentálního centra na zámku v Doubravě“. 

Mgr. Jasenková se dotázala na stav projektové přípravy ve věci opravy dřevěnky. 

Paní starostka odpověděla, že projekt na opravu dřevěnky bude dokončen v příštím týdnu. 

Mgr. Murycová upozornila, na skutečnost, že termín pro podání žádosti o dotaci z MSK na tuto 
skupinu projektů je do září tohoto roku.  

Pan Kielkovský uvítal, že paní starostka takto informuje o tom, co se děje. Přivítal by ještě více 
informací z jednání rady obce. Pochválil také obsah posledního doubravského zpravodaje, 
chybí mu však slovo starostky, které bylo obvyklé.  

Paní starostka uvedla, že se ve zpravodaji vyjadřují především příslušní zaměstnanci úřadu 
a je běžné že se starostové vyjadřují pouze výjimečně. Slovo starostky ve zpravodaji nebude.  

Pan Kielkovský uvedl, že by bylo vhodné zveřejnovat ve zpravodaji informace o činnosti rady 
obce. 
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Paní starostka uvedla, že přijatá usnesení rady obce jsou na webové stránce obce. 

Mgr. Murycová se dotázala, zda již proběhla kolaudace odkanalizování a kdy je plánováno 
předání stavby.  

Paní starostka odpověděla, že problematika předání díla bude řešena na kontrolním dni, který 
proběhne příští týden. Je pravděpodobné, že k předání dojde na začátku května. 

Mgr. Jasenková se dotázala, jaký je stav projektu opravy dešťové kanalizace v centru obce. 

Paní starostka odpověděla, že projektová dokumentace je hotová. Odhadované výdaje jsou 
cca 10 mil. Kč. Hledáme finanční zdroje. Z důlních škod je přislíbeno krytí pouze 10 % 
z celkových výdajů. 

Mgr. Jasenková pokračovala dotazem na stav projektu zrušení ČOV u bytových domů č.p. 348 
a č.p. 135 a napojení bytových domů na kanalizaci SmVaK. Mgr. Murycová dodala, že dotace 
byla schválena. Mělo by následovat výběrové řízení na dodavatele stavby. 

Paní starostka odpověděla, že tato akce je v dikci pana Slávika. 

Mgr. Jasenková se dále dotázala na projekt výstavby rodinných domů v lokalitě Dědina, který 
byl schválen v meziresortní komisi. Jedná se o první a druhou etapu výstavby vedle Národního 
domu. 

Paní starostka odpověděla, že na všech rozpracovaných projektech z minulého období se 
pracuje. Projektová dokumentace na realizaci první a druhé etapy by měla stát cca 4 až 5 
miliónů korun. Výběrové řízení na zapracování projektové dokumentace proběhne patrně ještě 
letos. Momentálně pokračuje geodetické zaměření z důvodu změny reliéfu krajiny. 

Následovala informace o činnosti orgánů zastupitelstva obce. 

Pan Bc. Ivo Kalina uvedl, že v březnu 2023 proběhla informativní schůzka. Proběhla 
plánovaná kontrola a zápis z této kontroly byl předán obci. V květnu proběhne další schůzka. 
Bude dohodnuta další kontrola dle plánu kontrolní činnosti. Oba zápisy z kontrol budou 
přiloženy k zápisu a předloženy na příštím zasedání zastupitelstva obce. 

Za kontrolní výbor se vyjádřil člen kontrolního výboru pan Pavel Liberda. Uvedl, že vzhledem 
k vzneseným obviněním na práci kontrolního výboru si vyžádal u paní Mgr. Murycové kopii 
dopisu, který byl odeslán na ministerstvo vnitra a tento konzultoval na vedení strany, zda došlo 
k pochybení. Jelikož se žádné pochybení neprokázalo, zkonstatoval, že obvinění bylo účelové 
s cílem odvolat Mgr. Murycovou z funkce předsedkyně výboru. 

Paní Ing. Klára Mikulová uvedla, že výbor se sešel 13. března 2023. Redakční rada schválila 
Zásady pro vydávání obecního zpravodaje. Členové byli seznámeni s harmonograme jednání 
redakční rady. Proběhla diskuse o změně grafického vzhledu zpravodaje a o jednotlivých 
článcích zpravodaje. Dále oznámila přítomným, že paní Langerová podala rezignaci na funkci 
člena Redakční rady zpravodaje z důvodu pracovní vytíženosti. Uvedla, že novou kandidátku 
na obsazení funkce člena redakční rady je osobně přítomna paní Mgr. Michaela Tomicová.  

Pan Kielkovský se dotázal, zda budou někde k vidění schválené Zásady pro vydávání 
obecního zpravodaje. 

Ing. Mikulová odpověděla, že zásady budou zveřejněny na webových stránkách a dále budou 
k dispozici u paní Hugáňové. 

Poté se krátce představila paní Mgr. Michaela Tomicová. 

Mgr. Murycová podala informaci, že do dnešního dne trvá její mandát předsedkyně kontrolního 
výboru z důvodu, že ve schváleném jednacím řádu výborů je uvedeno, že předseda a člen 
výboru může rezignovat na svou funkci, a to písemně. Tuto záležitost konzultovala 
s ministerstvem vnitra. 

Paní starostka poděkovala za informaci a navrhla, aby se s ohledem na podané informace 
týkající se redakční rady rozšířil návrh na usnesení o rezignaci a volbu člena redakční rady. 
K návrhu na rozšíření usnesení nebyly vzneseny žádné námitky. 
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Usnesení č.: 72/04/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
1 .  b e r e  n a  v ě d o m í   

a) informaci o činnosti rady obce a výborů zastupitelstva obce. 
b) informaci o rezignaci paní Markéty Langerové, DiS. na funkci člena Redakční rady 

zpravodaje. 
2 .  v o l í  

členem výboru Redakční rada zpravodaje paní Mgr. Michaelu Tomicovou. 

Hlasování:  
pro – 15 

4. Poskytnutí neinvestičních finančních dotací z rozpočtu obce – rok 2023 

Materiál předložila paní starostka. 

Usnesení č.: 73/04/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava 
s c h v a l u j e   
a) poskytnutí neinvestičních finančních dotací na rok 2023 těmto spolkům a organizacím: 

Baník OKD Doubrava, z.s.; Spolek rodičů a přátel ZŠ a MŠ Doubrava dle důvodové zprávy, 
b) uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace, dle platných Zásad o poskytování 

neinvestičních dotací z rozpočtu obce Doubrava, schválených dne 11.12.2019 usnesením 
číslo 103/8/2019 se spolky a organizacemi:  
Baník OKD Doubrava, z.s.; Spolek rodičů a přátel ZŠ a MŠ Doubrava.  

Hlasování:  
pro – 15 

5. Darování podílů pozemků parc. č. 867/1 a 2418/2, oba v k. ú. Doubrava u Orlové 

Materiál předložila paní starostka.  

Usnesení č.: 74/04/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava 
s c h v a l u j e  
1. ve smyslu ustanovení § 85 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, v platném znění, 

bezúplatné přijetí daru - podílů pozemků parc. č. 867/1 a 2418/2, oba vedené jako druh 
pozemku ostatní plocha, způsob využití ostatní komunikace, ve vlastnictví 
..........................., bytem ......................................., ....................................................., 
bytem ..................................., .............................., bytem ................................................... 
a ........................................., bytem ............................................, dle předloženého 
materiálu.    

2. uzavření darovací smlouvy mezi obcí Doubrava a osobami uvedenými v bodě 1, dle 
předloženého materiálu, předmětem daru jsou podíly pozemků parc. č. 867/1 a 2418/2, 
oba v k. ú. Doubrava u Orlové. 

Hlasování:  
pro – 15 

6. Koupě podílů pozemku parc. č. 3412 v k. ú. Doubrava u Orlové   

Materiál předložila paní starostka.  

Usnesení č.: 75/04/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava 
s c h v a l u j e  
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1. ve smyslu ustanovení § 85 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, v platném znění, 
koupi  

- podílu 5/8 pozemku parc. č. 3412, vedený jako druh pozemku ostatní plocha, 
způsob využití ostatní komunikace, ve vlastnictví ....................................., 
bytem ......................................, za celkovou částku 21.619, - Kč, 

- podílu 3/8 pozemku parc. č. 3412, vedený jako druh pozemku ostatní plocha, 
způsob využití ostatní komunikace, ve vlastnictví ......................................, 
bytem ......................................., za celkovou částku 12.971, - Kč, 

2. uzavření kupní smlouvy mezi obcí Doubrava a osobami uvedenými v bodě 1., dle 
předloženého materiálu, předmětem koupě jsou podíly pozemku parc. č. 3412, v k. ú. 
Doubrava u Orlové.  

Hlasování:  
pro – 15 

7. Záměr bezúplatného převodu areálu Zámku Doubrava z vlastnictví obce do vlastnictví 
Moravskoslezského kraje 

Materiál předložila paní starostka.  

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava 
Varianta A) 

s c h v a l u j e  
zveřejnění záměru bezúplatného převodu areálu Zámku Doubrava včetně přilehlých pozemků 
z vlastnictví obce do vlastnictví Moravskoslezského kraje dle přiloženého materiálu. 

Varianta B)  

1 .  n e s c h v a l u j e  
zveřejnění záměru bezúplatného převodu areálu Zámku Doubrava včetně přilehlých 
pozemků z vlastnictví obce do vlastnictví Moravskoslezského kraje. 

2 .  u k l á d á  
radě obce pokračovat v jednání se zástupci Moravskoslezského kraje s cílem nalezení 
jiného vhodného řešení majetkoprávního vztahu umožňujícího podání žádosti o dotaci 
z Tematické výzvy Operačního programu Spravedlivé transformace tak, aby nebyly 
poškozeny zájmy ani jedné ze stran. 

Ing. Hanzel vyjádřil názor, že s krajem je žádoucí dál jednat, ale otázkou je, zda v případě 
poskytnutí zámku pro daný účel, je nutné již nyní uvažovat o poskytnutí celých 3 hektarů 
pozemků, které jsou v centru obce. O nějaké části by se za určitých podmínek asi dalo 
uvažovat, ale o celku ne.  

Paní starostka uvedla, že případné darování by muselo být vyváženo nějakou protihodnotou, 
například výstavbou bytového domu. 

Mgr. Murycová uvedla, že v době, kdy s krajem jednala ona, nikdy nekývla na bezúplatný 
převod. Ke konci volebního období to tam však zaznělo. 

Paní starostka se dotázala, zda někdo z členů zastupitelstva navrhuje variantu, o které by se 
mělo hlasovat. 

Paní Anna Kursová navrhla hlasování dle varianty B) 

Usnesení č.: 76/04/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava 
1 .  n e s c h v a l u j e  

zveřejnění záměru bezúplatného převodu areálu Zámku Doubrava včetně přilehlých 
pozemků z vlastnictví obce do vlastnictví Moravskoslezského kraje. 

2 .  u k l á d á  
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radě obce pokračovat v jednání se zástupci Moravskoslezského kraje s cílem nalezení 
jiného vhodného řešení majetkoprávního vztahu umožňujícího podání žádosti o dotaci 
z Tematické výzvy Operačního programu Spravedlivé transformace tak, aby nebyly 
poškozeny zájmy ani jedné ze stran. 

Hlasování:  
pro – 15 

8. Organizační a různé 

8.1. Spolufinancování kotlíkových dotací prostřednictvím Moravskoslezského kraje 

Materiál předložila paní starostka. 

Usnesení č.: 77/04/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
s c h v a l u j e    
spolufinancování obce Doubrava v rámci 5. výzvy kotlíkových dotací prostřednictvím 
Moravskoslezského kraje ve výši 5.000, - Kč na jeden projekt, do maximální celkové výše 
50.000, - Kč, dle předloženého materiálu.  

Hlasování:  
pro – 15 

8.2. Dodatek č. 6 k „Dohodě na období 2007 – vydobytí zásob“ se státním podnikem 
DIAMO 

Materiál předložila paní starostka. 

Ing. Hanzel se dotázal, zda má smysl, aby v Dodatku č. 6 byl uveden bod č. 3 v článku II., 
kterým se potvrzuje samostatná dohoda úhrady zbývající části Příspěvku ve výši 500 tis. Kč 
s OKD. Má za to, že to mělo smysl v Dodatku č. 5, nikoliv v navrhovaném Dodatku č. 6. 

Paní starostka odpověděla, že se DIAMO jistí, aby obec částku, která byla dohodnuta s OKD 
nevymáhala také po DIAMU. Dodala, že Dodatek č. 6 by měl být uzavřen do 19.04.2023 jinak 
je DIAMO připraveno domáhat se svých práv soudní cestou. 

Ing. Hanzel toto považuje za zastrašování ze strany DIAMA. 

Mgr. Murycová apelovala, na to, aby při jednáních s OKD ve věci příspěvku na rozvoj obce 
byla požadována a vyjednána částka vyšší než 500 tis. Kč. 

Usnesení č.: 78/04/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava 
s c h v a l u j e 
uzavření Dodatku č. 6 k „Dohodě na období 2007 – vydobytí zásob “ mezi obcí Doubrava 
a podnikem DIAMO, státní podnik se sídlem Stonavská 2179, Doly, 735 06 Karviná dle 
předloženého návrhu. 

Hlasování:  
pro – 8 
proti – 0  
zdrželi se – 7 (Branny Vojtěch, Ing. Gurányiová Kateřina, Ing. Hanzel Marek, Mgr. Jasenková 

Radomíra, Kielkovský Jiří, Mgr. Murycová Dáša, Penkalová Ivana) 

Různé: 

Paní starostka informovala o konání divadelního představení „Hoří, má panenko“ s podporou 
Nadace OKD, které se uskutečnilo dne 16.04.2023 a setkalo se s velkým ohlasem. Dále 
pozvala přítomné na přednášku k prevenci proti požárům v domácnosti, které se uskuteční 
dne 27.04.2023 od 15:00 hod. v rámci spolupráce spolku Naše Doubrava s MAS Bohumínsko. 
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Mgr. Murycová informovala o zařazení informatiky do výchovně vzdělávacího procesu od první 
třídy, a to od září tohoto roku. S tím souvisí stav konektivity základní školy, kdy pokrytí 
výukových potřeb je nedostatečné. Pokud se konektivitu nepodaří zafinancovat z cizích zdrojů, 
bude nutné navýšit rozpočet. Je chvályhodné, že obec finančně podporuje sport, spolkovou 
činnost a že poskytla finance na opravu kostela, ale nemělo by se zapomínat na potřeby školy. 

Paní starostka uvedla, že na konektivitu se nezapomnělo. Zjišťují se dotační možnosti 
a upřesňují se technické podmínky. Byla oslovena firma AUTOCONT. 

Přihlásila se Mgr. Jana Ošeldová, ředitelka ZŠ Doubrava a uvedla, že by možná bylo 
rozumnější oslovit současného správce IT ve škole, což je firma SYSTEMCONTROL. Tato 
firma ví, v jakém stavu je výpočetní technika ve škole a co bude zapotřebí. 

Paní starostka uvedla, že problematika konektivity může být projednána na společné schůzce 
s ředitelkami ZŠ a MŠ Doubrava, která proběhne příští týden v pondělí.  

Jelikož se nikdo další nehlásil a žádná přihláška do diskuse nebyla odevzdána, požádala paní 
starostka předsedu návrhové komise, aby přečetl závěrečnou zprávu. 

Zpráva návrhové komise: 

Návrhová komise posoudila průběh dnešního zasedání zastupitelstva s tímto závěrem:  
1. Návrhová komise sděluje, že v průběhu jednání zastupitelstva obce nebyly návrhové 

komisi doručeny žádné návrhy na změny nebo úpravy přijatých usnesení z dnešního 
zasedání, ani nové návrhy na usnesení, o kterých by mělo zastupitelstvo jednat 
a hlasovat.  

2. Návrhová komise konstatuje, že usnesení k jednotlivým bodům programu projednaným 
na dnešním zasedání zastupitelstva byla platně přijata.  

Paní starostka poděkovala za účast na jednání. Bezprostředně poté se přihlásil pan Kielkovský 
a uvedl, že si není vědom, že by paní starostka uvedla bod č. 9 Diskuse a závěr. Má ještě dvě 
věci do diskuse. 

Jelikož zasedání ještě nebylo oficiálně ukončeno, umožnila paní starostka panu Kielkovskému 
vystoupit. 

Pana Kielkovského, jako člena kontrolního výboru, zajímalo, proč dnes nebyla zvolena paní 
Mgr. Dáša Murycová členem kontrolního výboru. Pokračoval vlastním laickým vysvětlením, že 
důvody mohou být dva, a to, že paní starostka má osobní problém s bývalou starostkou, Mgr. 
Murycovou nebo z ní má strach. 

Paní starostka uvedla, že důvody odvolání byly sděleny na minulém zasedání a za těmito 
důvody si stojí. 

Pan Kielkovský uvedl, že důvody odvolání se dle vyjádření ministerstva vnitra nezakládají na 
pravdě a iniciativní funkce výboru byla splněna. Toto se od kontrolního výboru očekává. Když 
kontrolní výbor zjistí nesoulad se zákonem o obcích nad rámec plánu kontrol, má povinnost 
na to upozornit. 

Paní starostka uvedla, že kontrolní výbor mohl být iniciativní, ale v zápise bylo uvedeno, že 
výbor zkontroloval soulad, tj. provedl kontrolu v rámci kontrolní činnosti. Kdyby bylo zmíněno, 
že výbor předkládá návrh z vlastní iniciativy, nevznikl by problém. 

Pan Kielkovský poznamenal, že šlo tedy o jedno slovo. 

Paní starostka zdůraznila, že to bylo zásadní slovo z právního hlediska a je třeba si uvědomit, 
že kontrolní výbor je takový malý právní úřad. 

Mgr. Murycová popsala přítomným, jak byl koncipován písemný dotaz a z čeho vycházelo 
ministerstvo vnitra při zpracovávání svého stanoviska. Zdůraznila, že nic nebylo zkreslováno.  

Diskuse pokračovala neřízenou výměnou názorů na okolnosti rezignace předsedkyně 
kontrolního výboru a na spolupráci členů zastupitelstva. 
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Poté bylo konstatováno, že v průběhu diskuse nebyl podán žádný další návrh na přijetí 
usnesení a zasedání zastupitelstva bylo ukončeno. 
 
Zapsal: Ing. Tadeáš Bijok 
Dne 26.04.2023 
 
 
Ověřovatelé zápisu:  Ivana Penkalová  ................................................. 
    
 

Ing. Marek Hanzel  .................................................  
 
 
 
 
 
 
Mgr. Ing. Jiřina Ferenčíková 
starostka obce Doubrava  


